
Zápisnica 

11. riadne zasadnutie Kolégia rektora TU 

10. novembra 2020 

Aula 1A1 
 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny priloženej k originálu zápisnice 

 

Program rokovania:  

1. Otvorenie a schválenie programu 

2. Informácie rektora univerzity 

Aktuálne záležitosti 

3. Vzdelávanie, akreditácia a kvalita  

3.1 Návrh Vyhlášky rektora Trnavskej univerzity v Trnave o výške školného a poplatkov 

spojených so štúdiom na Trnavskej univerzite v Trnave na akademický rok 2021/2022. 

Aktuálne záležitosti 

4. Vedecká, umelecká a edičná činnosť 

Ročný plán úloh  

4.1 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2020 - Zabezpečiť zapojenie TU a jej fakúlt do 

Týždňa vedy a techniky 2020. 

Aktuálne záležitosti 

4.2 Informácia o prijatí celouniverzitnej autorskej a licenčnej zmluvy v nadväznosti na 

bibliografickú registráciu a archiváciu knižničných jednotiek v elektronickej podobe. 

5.  Rozvoj a informačné systémy 

       Aktuálne záležitosti 

6.  Vonkajšie vzťahy a spolupráca 

       Aktuálne záležitosti 

7.  Ekonomické záležitosti univerzity 

8.  Rozličné 

  Ročný plán úloh  

  8.1 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2020 - Monitorovať a vyhodnotiť realizáciu 

osobných pohovorov s nepedagogickými zamestnancami  formou nadriadený s 

podriadeným prostredníctvom formulárov – pološtruktúrovaných rozhovorov. 

 

Bod 1 

 

11. riadne rokovanie Kolégia rektora Trnavskej univerzity v Trnave (ďalej len „KR 

TU“) otvoril a viedol prof. PaedDr. René Bílik, CSc., rektor Trnavskej univerzity v Trnave 

(ďalej len „rektor univerzity“). Privítal prítomných členov KR TU, medzi ktorými bola aj 

nová kontrolórka univerzity Ing. Kvetoslava Tibenská a navrhol z programu zasadnutia 

vypustiť bod 4.2 Informácia o prijatí celouniverzitnej autorskej a licenčnej zmluvy v 

nadväznosti na bibliografickú registráciu a archiváciu knižničných jednotiek v elektronickej 

podobe. Nakoľko ide o predpis, ktorý zasahuje do pracovno-právnych vzťahov, jeho 

vypracovaním sa bude zaoberať Právnická fakulta TU, ktorá bude členov kolégia informovať. 



Následne dal členom kolégia o zmene programu hlasovať a tí s vypustením uvedeného bodu 

jednomyseľne súhlasili.  

 

Bod 2 

KR TU sa zaoberalo kontrolou uznesení podľa predloženého výpisu uznesení na 11. 

riadne zasadnutia KR TU a k jednotlivým uzneseniam rektor univerzity na základe konsenzu 

členov KR TU konštatoval: 

 

UZNESENIE KR TU 4/10-13102020 - trvá 

KR TU schvaľuje návrh prípravy nového rokovacieho poriadku Vedeckej rady 

Trnavskej univerzity, ako aj zmapovania technických možností univerzity 

a zodpovedného prostredia pre dokumenty. 

Z.: prof. Rábik 

Termín: 15. decembra 2020 

 

KR TU vzalo na vedomie informácie rektora univerzity: 

- o aktuálnej situácii na univerzite súvisiacej s pandémiou koronavírusu, 

- o príprave Dlhodobého zámeru Trnavskej univerzity v Trnave na roky 2021 – 2026 pričom  

požiadal členov KR TU o spoločné zasadnutie na prerokovanie tohto návrhu , 

- o dočasných pracovných skupinách, ktoré začali pracovať na analýze aktuálnej situácie 

vnútorného systému kvality univerzity podľa nových štandardov vydaných Slovenskou 

akreditačnou agentúrou pre vysoké školstvo. Zároveň informoval členov, aké budú najbližšie 

kroky súvisiace s odstraňovaním duplicít študijných programov na univerzite, s kreovaním 

vnútorného orgánu – Rady pre vnútorné hodnotenie kvality vysokoškolského vzdelávania 

Trnavskej univerzity v Trnave, ako aj s procesom schvaľovania zmien študijných programov 

na jednotlivých fakultách.  

- o procese schvaľovania projektov, ktoré sa budú realizovať v rámci Výzvy na podávanie 

rozvojových projektov verejných vysokých škôl. Zároveň ocenil kolegialitu, ktorú prejavili 

dekani fakúlt, pretože sa rozhodli podporiť projekt simulačného centra na Fakulte 

zdravotníctva a sociálnej práce TU, 

- o vstupe TU do projektu virtuálnych mobilít konzorcia 10 univerzít, ktorý prebieha pod 

gesciou Univerzity Mateja Bela v Banskej Bystrici, 

- o vzniku Konzorcia slovenských univerzít U10+, s potenciálom rozšírenia o ďalších členov. 

 

Bod 3 

 

 Rektor univerzity odovzdal slovo prorektorke pre vzdelávanie, akreditáciu a 

kvalitu (ďalej len „prorektorka pre vzdelávanie“) ako spracovateľke návrhu Vyhlášky rektora 

Trnavskej univerzity v Trnave o výške školného a poplatkov spojených so štúdiom na 

Trnavskej univerzite v Trnave na akademický rok 2021/2022.  

  

 

 



Prorektorka pre vzdelávanie informovala členov, že k uvedenému materiálu jej okrem 

Fakulty zdravotníctva a sociálnej práce neboli doručené žiadne pripomienky. Fakulta navrhla, 

aby bol pozmenený článok 2 ods. 3 písmenko b) o doplnenie konkrétnych študijných 

programov a zároveň členov KR TU informovala, že s dekanom FZaSP sa na zmene dohodli. 

K uvedenému návrhu neboli predložené už žiadne ďalšie pripomienky, preto dal rektor 

univerzity hlasovať a KR TU prijalo uznesenie: 

 

UZNESENIE KR TU 1/11-10112020 

KR TU schvaľuje návrh Vyhlášky rektora Trnavskej univerzity v Trnave o výške 

školného a poplatkov spojených so štúdiom na Trnavskej univerzite v Trnave na 

akademický rok 2021/2022 po zapracovaní pripomienky Fakulty zdravotníctva 

a sociálnej práce TU. 

 

Hlasovanie:  

Počet prítomných s hlasovacím právom: 11 

za: 11  

proti: 0  

zdržal sa: 0  

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené. 

 

V závere prerokovania oblasti vzdelávania, akreditácie a kvality prorektorka pre 

vzdelávanie opäť poukázala na problematiku súvisiacu s evidenciou pomôcok pre študentov 

so špecifickými potrebami a ich odovzdanie pri ukončení štúdia.  Členovia kolégia sa zhodli, 

že jednotlivé pomôcky by mali evidovať a vyžadovať od študentov pri ukončení štúdia. 

Prorektorka pre vzdelávanie podotkla, že koordinátori pre študentov so špecifickými 

potrebami by mali byť na jednotlivých fakultách aktívnejší a apelovala na dekanov, aby na to 

dohliadali. 

  

Bod 4 

 

4.1  

 Prorektor pre vedeckú, umeleckú a edičnú činnosť (ďalej len „prorektor pre vedu“) 

informoval o stave plnenia úlohy RPÚ 2020 - Zabezpečiť zapojenie TU a jej fakúlt do Týždňa 

vedy a techniky 2020. Uviedol, že počet aktivít v aktuálnom roku aj vzhľadom k mimoriadnej 

situácii súvisiacej s pandémiou  vzrástol oproti predošlému roku o 40%. Poďakoval členom 

kolégia, že jednotlivé fakulty TU sa do Týždňa vedy a techniky 2020 zapojili a dokázali 

zrealizovať prednášky a diskusie aj v takýchto neštandardných podmienkach. 

 V súvislosti s Týždňom vedy a techniky 2020 sa dekan FF obrátil na prorektora pre 

vonkajšie vzťahy a navrhol, aby sa v budúcnosti univerzitné aktivity organizované v rámci 

tohto týždňa spropagovali aj na webovej stránke univerzity.  

 

 

 

 



UZNESENIE KR TU 2/11-10112020 

KR TU vzalo na vedomie informácie prorektora pre vedu o plnení úlohy RPÚ 2020 

Zabezpečiť zapojenie TU a jej fakúlt do Týždňa vedy a techniky 2020. 

Z: prof. Rábik 

 

KR TU vzalo na vedomie ďalšie informácie prorektora pre vedu: 

- o verifikácii informácii súvisiacich s úspešnosťou grantov jednotlivých fakúlt, ktoré sú 

zásadným podkladom pre tvorbu rozpočtu, 

- o nomináciách do komisií APVV projektov, pretože pôvodným členom skončilo funkčné 

obdobie, 

- o zapracovaní výzvy o odmeňovaní tvorivých zamestnancov za mimoriadne výsledky vo 

vedeckej činnosti. 

 

Bod 5 

 

KR TU vzalo na vedomie informácie prorektora pre rozvoj a informačné systémy: 

- o rozvojových projektov, ktoré univerzita podáva v rámci Výzvy na podávanie rozvojových 

projektov verejných vysokých škôl, pričom predkladateľkou jedného projektu je prorektorka 

pre vzdelávanie, predkladateľom simulačného centra je prorektor pre rozvoj, 

- o uzavretí novej servisnej zmluvy na spracovanie systému Moodle, 

- o možnosti integrácie vnútorných systémov univerzity s platformou Microsoft Teams, aby 

bolo orgánom univerzity umožnené aj elektronické hlasovanie, 

- o aktuálnom stave v riešení rekonštrukcie budovy Adalbertinum, 

- o ďalších krokoch riešenia havarijného stavu strechy budovy Pedagogickej fakulty TU. 

 

Bod 6 

 

KR TU vzalo na vedomie informácie prorektora pre vonkajšie vzťahy: 

- o pripravovaných aktivitách Oddelenia pre marketing a PR, súvisiacich s oslovovaním 

absolventov v rámci  Dňa otvorených dverí, 

- o pripravovanom redizajne univerzitného časopisu Universitas Tyrnaviensis, 

- o pripravovanej korporátnej powerpointovej prezentácii pre univerzitu a následne aj 

prezentáciách pre jednotlivé fakulty, 

- o príprave nových log v krivkách pre fakulty,  

- o príprave hlavičkových papierov pre katedry a dekanáty,  

- o príprave novej prezentačnej brožúrky, 

- o hľadaní nových spôsobov ako osloviť záujemcov o štúdium, 

- o príprave podkladov vstupu univerzity do projektu virtuálnych mobilít konzorcia desiatich 

univerzít. 

 

 

 

 

 



Bod 7 

 

KR TU vzalo na vedomie informácie kvestorky univerzity: 

- o zaslaní návrhu metodiky rozpisu dotácií na rok 2021 z Ministerstva školstva, vedy, 

výskumu a športu SR,  

- o zaslaní požiadaviek tajomníčkam fakúlt k príprave rozpočtu univerzity na rok 2021, 

- o problémoch s obstarávaním výpočtovej techniky, kedy musela univerzita vyhlasovať súťaž 

päťkrát po sebe, nakoľko doposiaľ sa prihlásila vždy iba jedna firma. V súvislosti s tým 

apelovala na fakulty, aby nenakupovali výpočtovú techniku na konci roka ale skôr, najlepšie 

štvrťročne, 

- o pripravovanom stretnutí tajomníčok fakúlt, na ktorom prediskutujú ako financovať nový 

subjekt Radu pre vnútorné hodnotenie kvality vysokoškolského vzdelávania Trnavskej 

univerzity v Trnave a zároveň prehodnotia študijné programy z pohľadu efektívnosti. 

 

Bod 8 

 

8.1 

 Riaditeľka kancelárie rektora TU informovala členov kolégia o stave plnenia úlohy 

RPÚ 2020 - Monitorovať a vyhodnotiť realizáciu osobných pohovorov s nepedagogickými 

zamestnancami formou nadriadený s podriadeným prostredníctvom formulárov – 

pološtruktúrovaných rozhovorov. Ako uviedla, ide o monitorovanie a vyhodnotenie osobných 

pohovorov v zmysle platného interného predpisu univerzity. Všetky pracoviská a tri fakulty 

tieto pohovory zrealizovali, dve ešte nie aj z dôvodu mimoriadnej situácie súvisiacej 

s pandémiou koronavírusu. Záznamy z osobných pohovorov musia byť založené na 

personálnych oddeleniach fakúlt. 

 

UZNESENIE KR TU 3/11-10112020 

KR TU vzalo na vedomie informácie riaditeľky kancelárie rektora TU o plnení úlohy 

RPÚ 2020 - Monitorovať a vyhodnotiť realizáciu osobných pohovorov s 

nepedagogickými zamestnancami formou nadriadený s podriadeným prostredníctvom 

formulárov – pološtruktúrovaných rozhovorov. 

Z: Krupová, PhD. 

 

V rámci bodu Rozličné informovala riaditeľka kancelárie rektora TU členov kolégia 

o možnosti konzultácií k akreditačným štandardom, ktoré boli avizované na stránke SAAVŠ 

SR. Tieto konzultácie prebiehajú on-line formou a môže sa zapojiť väčší počet účastníkov, 

predtým je však potrebné prostredníctvom zodpovedných osôb zaslať rámcové otázky.  

 

Dekanka PF v súvislosti s akreditačnými štandardami a vnútorným systémom kvality 

požiadala rektora univerzity, aby zvolal on-line stretnutie akademickej obce, kde bude 

informovať členov komisií, čo univerzitu v tomto smere najbližšie čaká.  

 

V rámci bodu Rozličné informovala predsedníčka Akademického senátu TU o 

nasledovných záležitostiach: 



- o zasadnutí predsedníctva senátu, ktoré sa zaoberalo rokovacím poriadkom a možnosťou on-

line rokovania senátu, 

- o končiacom funkčnom  období členov Akademického senátu TU. Pretože z dôvodu 

trvajúcej mimoriadnej situácie nie je možné zrealizovať voľby do AS TU, tento orgán sa 

môže odvolať na núdzový stav, ktorý mu dovoľuje pracovať v aktuálnom zložení, 

- o výzve Rady vysokých škôl SR, aby AS TU zareagoval na dokument Moderné a úspešné 

Slovensko. Akademický senát TU svoju reakciu na dokument nazval Manifestom a vychádzal 

z dokumentu, ktorý pripravil AS PdF.  

 

 

Na záver rektor univerzity poďakoval prítomným za účasť a rokovanie ukončil. 

                                                   

 

                                                                                

 

                                                                                

                                                                                 Schválil: prof. PaedDr. René Bílik, CSc. 

                                                                                   rektor Trnavskej univerzity v Trnave 

 

                                                                                          

                                                     

                                                                                       Zapísala: Mgr. Martina Radošovská 

 

 

 


